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Regeling van werkzaamheden

De voorzitter:
Op verzoek van mevrouw Dikkers stel ik voor, haar motie
(33490, nr. 13) opnieuw aan te houden. Dit betekent dat de
in artikel 69, lid 2, van het Reglement van Orde genoemde
termijn van twee maanden voor deze motie opnieuw gaat
lopen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter:
Ik deel mee dat ingevolge artikel 69, lid 2, van het Reglement
van Orde de volgende aangehouden moties zijn vervallen:

33400-XVI-27; 31936-127; 33400-XIII-80; 31839-277; 31015-
88; 31239-156; 30195-33; 33495-14; 33495-16; 33495-19;
26956-161; 25424-208; 25424-210; 33335-13; 33335-14; 33335-
15; 33493-22; 33335-16; 32793-73; 32793-81; 32793-89; 30872-
135; 30872-143; 33490-14; 24095-347; 24095-348; 24587-521;
33605-XVI-8; 33417-37; 31066-161.

Ik stel voor, de volgende stukken van de stand van de
werkzaamheden af te voeren:

32279-57; 32279-56; 32279-54; 2013Z14659; 32813-59; 33732-
3; 21501-07-1085; 21501-07-1084; 33732-2; 19637-1721;
19637-1724; 32605-129; 31985-19; 32761-51; 32317-186;
32317-185; 22112-1663; 33602-3; 32317-179; 22112-1625;
22112-1628; 32317-190; 32317-178; 32317-187; 22112-1623;
26488-328; 26234-141; 26234-138; 28286-649; 28286-643;
30825-194; 29675-151; 28286-630; 29675-149; 30825-191;
2013Z08182; 31379-18; 28286-626; 29446-84; 31379-17;
32735-94; 30952-127; 30952-128; 25223-11; 2013Z17798;
2013Z17701; 2013Z17866; 2013Z18279; 33750-15;
2013Z18284; 33750-J-4; 22112-1701; 2013Z17852; 33037-76;
33037-75; 33322-47; 2013Z17674; 33750-VIII-6; 32156-48;
32820-92; 33566-63; 33400-XII-62; 31322-219; 31322-218;
31322-216; 33538-17; 31322-213; 31066-159; 31066-158;
31322-217; 33750-XVI-5; 2013Z17419; 19637-1723; 29452-
163; 29628-414; 19637-1722; 33750-14; 2013Z17059;
2013Z16781; 32011-27; 21501-33-436; 21501-33-437;
2013Z18135; 22112-1671; 22112-1622; 21501-33-434; 21501-
33-438; 2013Z18228; 21501-30-317; 2013Z17740; 31209-161;
32224-7; 2013Z18271; 2013Z18986; 2013Z18707; 2013Z18159;
2013Z18288; 2013Z17886; 2013Z16746; 2013Z16748;
2013Z16749; 2013Z18454; 2013Z18171; 2013Z17607;
2013Z18169; 2013Z17896; 29817-128; 33750-XV-7; 29544-
476; 23432-348; 33400-V-145; 2013Z19032; 32716-16; 32716-
17; 29544-342; 26448-491; 33400-XV-109; 26448-492; 29544-
475; 31311-102; 26448-490; 31311-100.

Ik stel voor, dinsdag aanstaande ook te stemmen over de
brief van de vaste commissie voor Europese Zaken over
beëindiging van het parlementair behandelvoorbehoud
zoals vastgelegd bij het EU-voorstel voor een verordening
voor een Gemeenschappelijk Resolutiemechanisme voor
banken (33732, nr. 4).

Voorts stel ik voor, toestemming te verlenen tot het houden
van wetgevings- c.q. notaoverleg met stenografisch verslag
op:

- maandag 4 november 2013 van 14.00 tot 18.00 uur, van
de vaste commissie voor Veiligheid en Justitie over het
onderdeel Politie van de begroting voor 2014;

- maandag 11 november 2013 van 18.00 tot 23.00 uur van
de vaste commissie voor Economische Zaken over Energie.

Ten slotte stel ik voor, toe te voegen aan de agenda:

- het VAO Groene groei, naar aanleiding van een algemeen
overleg gehouden op 9 oktober, met als eerste spreker
mevrouw Dik-Faber van de ChristenUnie;

- het VAO Marktwerking en mededinging, naar aanleiding
van een algemeen overleg gehouden op 9 oktober, met als
eerste spreker de heer Graus van de PVV.

Overeenkomstig de voorstellen van de voorzitter wordt
besloten.

De voorzitter:
Het woord is aan mevrouw Kuiken van de Partij van de
Arbeid.

Mevrouw Kuiken (PvdA):

Voorzitter. Ik doe het vriendelijke verzoek om de stemmin-
gen over het VAO Biobrandstoffen te verplaatsen naar
aanstaande dinsdag.

De voorzitter:
Dit punt staat al op de stemmingslijst. Voor dit voorstel heb
ik dus de instemming van een meerderheid van de Kamer
nodig.

De heer Remco Dijkstra (VVD):

De VVD steunt het verzoek.

De voorzitter:
Daarmee is er een meerderheid voor het verzoek. Ik zal het
punt op de stemmingslijst voor dinsdag laten terugkomen.

Het woord is aan mevrouw Helder van de PVV.

Mevrouw Helder (PVV):

Voorzitter. Vandaag lazen we in de media dat minister
Opstelten mobiele bendes harder wil aanpakken. Heden
hebben wij de brief ontvangen die hij daarover naar de
Kamer heeft gestuurd, net als het onderliggende rapport.
Ik wil daar graag een debat over aanvragen.

De voorzitter:
Mevrouw Helder wil graag een debat voeren over mobiel
banditisme.
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De heer Van Raak (SP):

Het is een heel belangrijke zaak, maar de procedure loopt
hier als volgt. Als wij een brief krijgen, komt die ter sprake
tijdens de procedurevergadering. Dan kunnen wij een
algemeen overleg plannen. Dat kan heel snel, dus laten wij
dat gewoon doen. Volgens mij vinden wij het allemaal een
heel belangrijk onderwerp. Wij kunnen dus heel snel, vol-
gende week of zo, een overleg plannen. Op die manier
kunnen wij het onderwerp snel bespreken.

De voorzitter:
U geeft op dit moment geen steun voor een plenair debat.

De heer Marcouch (PvdA):

De minister heeft gisteren inderdaad een brief naar de
Kamer gestuurd, waarin een aantal acties worden aange-
kondigd. Ik volg collega Van Raak helemaal in zijn wijze
woorden, dus geen steun voor het debat. Wij kunnen tijdens
de procedurevergadering een AO plannen.

De heer Van Oosten (VVD):

Ik sluit mij aan bij de collega van de PvdA.

Mevrouw Agnes Mulder (CDA):

Ik sluit mij aan bij de SP.

De voorzitter:
Mevrouw Helder, u hebt geen steun van een meerderheid
voor het houden van een debat, in ieder geval niet voor
een plenair debat.

Mevrouw Helder (PVV):

Ik zal een verzoek indienen tijdens de commissievergade-
ring.

De voorzitter:
Het woord is aan de heer Schouw van D66.

De heer Schouw (D66):

Mevrouw de voorzitter. Vanochtend lazen we in de Volks-
krant een interview met Greenwald, een journalist van The
Guardian. Hij stelt daarin dat we geen idee hebben van de
omvang van Amerikaanse spionage in Nederland. De
Nederlandse regering heeft daarover een week of zes
geleden een geruststellende brief naar de Kamer gestuurd,
maar deze aankondiging roept in elk geval in mijn fractie
veel vragen op. Daarom verzoek ik om het debat dat de
heer Van Raak eerder over afluisteren in Nederland heeft
aangevraagd, zo snel mogelijk in te plannen, het liefst bin-
nen twee weken. Ik weet echter, mevrouw de voorzitter,
dat u over de logistiek gaat. Als dat niet lukt, moeten wij
misschien naar een alternatief kijken.

De heer Van Raak (SP):

Dat lijkt mij een goed idee. De geruststellende woorden van
de minister zijn niet meer acceptabel. Je ziet zo veel
gebeuren! De Amerikanen kunnen alles afluisteren wat wij

doen, bij elke Nederlandse burger. Dat is een grof schan-
daal. De geruststellende woorden van de minister zijn niet
overtuigend. In andere landen worden maatregelen geno-
men en laat de regering van zich horen. Het wordt de
hoogste tijd om dit debat te houden, om te bekijken hoe
wij onze burgers kunnen beschermen.

Mevrouw Kuiken (PvdA):

Dit blijft een verontrustend onderwerp. Steun voor het
verzoek. Als het logistiek niet eerder kan, pleit ik voor een
spoed-AO.

De heer Van Oosten (VVD):

Ook de VVD vindt dit een serieus punt. Er was al een debat
over dit onderwerp aangevraagd, dat ook gepland zou
worden. Wij begrijpen het verzoek van de heer Schouw om
te bezien op welke wijze dit naar voren kan worden gehaald,
maar wij laten het aan u over om te beslissen hoe dat
logistiek gezien het beste past.

De voorzitter:
Mijnheer Schouw, ik probeer altijd elk debat dat in dit huis
wordt aangevraagd, zo spoedig mogelijk in te plannen. Dat
dit tot op heden nog niet is gebeurd, is niet te wijten aan
het feit dat wij dit niet geprobeerd zouden hebben, maar
komt doordat er heel veel debatten worden aangevraagd
die zo spoedig mogelijk moeten worden ingepland. Binnen
twee weken is extra moeilijk, want een van die twee weken
is een recesweek. Tenzij de Kamer in meerderheid vindt
dat wij hiervoor moeten terugkomen van reces, valt er al
één week af. Voor volgende week staat vooralsnog een heel
groot tweedaags debat gepland in de vorm van de alge-
mene financiële beschouwingen. Ik neem aan dat u snapt
dat ik dat debat een hogere prioriteit geef, als de Kamer
erop staat dat dit voor volgende week wordt ingepland. De
collega's hebben de suggestie gedaan om dit zo snel
mogelijk met elkaar te bespreken via een algemeen overleg.
Ik denk dat dit de snelste weg is. Dat moet u echter niet hier
regelen, maar in een procedurevergadering.

De heer Schouw (D66):

Oké. Dank u.

De vergadering wordt van 13.08 uur tot 13.15 uur geschorst.

Voorzitter: Arib
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